



ملف الانجازات

TEAM ACHIEVEMENTS

UAE

MODERN PENTATHLON FEDERATION

إتحاد الإمارات للخمسة الحديث

إنجازات

إتحاد الإمارات للخماسي الحديث



في فترة زمنية قصيرة لا تتجاوز 3 سنوات
توقف فيها النشاط بسبب جائحة (كوفيد 19)

تأسس الاتحاد في 2022 برئاسة الدكتورة /
هدى عبد الرحمن المطروشي وتم اشهاره
في ديسمبر 2021.

تكوين فريق خماسي حديث يمثل الدولة في فترة وجيزة والمشاركة في بطولة
جنوب شرق وغرب آسيا / تايلاند للبياثل والترياثل - حيث حققت الامارات 5
ميداليات متنوعة (2 ذهبية و2 فضية وبرونزية).

المشاركة في أول مشاركة له على الصعيد الدولي في بطولة العالم للخماسي
الحديث في دولة قيرجستان 2023 .

المشاركة في بطولة العالم للبياثل والتریاٹل 2023 وحققت الإمارات المركز الرابع / إندونسيا .

تسجيل مالا يقل عن عدد 500 لاعب و 400 لاعبة في فترة وجيزة لتأسيس الاتحاد، منهم عدد 20 لاعب ضمن منتخب الإمارات للخماسي الحديث

وعلى المستوى المحلي

نظم اتحاد الإمارات العديد من الفعاليات الرياضية في رياضة الخماسي الحديث منها :

- 01 تنظيم عدد 2 مهرجان على مستوى العالم لمسابقة الليزر رن - الجري والرماية بمسدس الليزر ، تحت اشراف الاتحاد الدولي.
- 02 تنظيم فعالية القافلة الرياضية في دبي - شرطة دبي - وتنظيم مسابقة الرماية بمسدس الليزر .
- 03 تنظيم فعالية المخيم العربي الكشفي وبمشاركة 3000 مشارك .
- 04 تنظيم دورة مدربين دولية للمستوى الأول بمشاركة 30 مدرب بدبي خلال شهر يونيو 2023 .
- 05 تنظيم دورة حكام ومدربين محلية لمعلمي التربية الرياضية بالمدارس وبمشاركة عدد 50 مدرب وحكم .
- 06 عمل زيارات للمدارس وتنظيم مهرجانات لمسابقات الليزر رن ونشر اللعبة بين طلاب المدارس .

على مستوى البروتوكولات وتوقيع مذكرات التفاهم

تم تنفيذ توقيع عدد من مذكرات التفاهم والتعاون بين اتحاد الإمارات للخماسي الحديث والهيئات المختلفة داخل الامارات وخارجها منها:

مذكرة تفاهم مع الاتحاد المصري للخماسي الحديث . 01



مذكرة تفاهم مع الاتحاد السعودي لل الخماسي الحديث . 02



مذكرة تفاهم مع اتحاد الإمارات للمبارزة.

03

مذكرة تفاهم مع الاتحاد الكويتي للخماسي الحديث .

04



مذكرة تفاهم مع مؤسسة زايد العليا لأصحاب الهمم .

05



06 مذكرات تفاهم عديدة مع عدد من الاتحادات الرياضية التي تخدم رياضة الخماسي الحديث .

07 توقيع مذكرة تفاهم مع جمعية الإمارات لرياضة الموانع، وتشكيل لجنة خاصة بها.

08 توقيع مذكرة تفاهم مع دائرة التعليم والمعرفة، لإدخال لعبة الخماسي الحديث في المدارس الرياضية .

رؤيه وأهداف مرشحة دولة الإمارات سعادة الدكتورة / هدى المطروشي تجاه تطوير رياضة الخماسي الحديث

الرؤيه :

تهدف الدكتورة هدى المطروشي إلى تعزيز مكانة الإمارات كلاعب رئيسي في رياضة الخماسي الحديث عالمياً، من خلال الابتكار والاستدامة. كما تسعى إلى استضافة بطولات دولية كبيرة في الدولة، وذلك بفضل مرافقها الرياضية الممتازة والبنية التحتية المتطورة، مع اعتبار الإمارات وجهة سياحية متميزة على مستوى العالم.

الأهداف:

- ◀ **استضافة بطولات دولية واحداث عالمية :** مثل بطولة العالم والأولمبياد القارية ، والكونجرس الآسيوي والدولى .
- ◀ **البنية التحتية:** تعزيز المرافق الرياضية المتطورة في الإمارات لاستضافة اكبر بطولات الاتحاد الدولى .
- ◀ **تمكين المرأة والشباب:** زيادة مشاركة اللاعبين والإداريين من الإمارات.
- ◀ **الابتكار:** إدخال تكنولوجيات حديثة لتحسين التجارب الرياضية والتنظيمية للخماسي الحديث .
- ◀ **التعاون الدولي:** تعزيز العلاقات مع الاتحادات الدولية والقارية وتبادل الخبرات الرياضية.

ACHIEVEMENTS

OF UAE MODERN PENTATHLON FEDERATION

In a period of time not exceeding 3 years,
during which activity stopped due
.to the (Covid-19) pandemic

The Federation was established in 2022,
headed by Dr. Huda Abdel Rahman
AlMatrooshi, and was announced in
December 2021.



Forming a pentathlon team to represent the UAE in a short period and participating in the Southeast and West Asia/Thailand Biathle and Triathle Championships, where the UAE won 5 various medals (2 gold, 2 silver, and a bronze).

1st Participation at the international level in the World Modern Pentathlon Championship in Kyrgyzstan 2023.

Participation in the 2023 World Biathle and Triathle Championships, and the UAE achieved 4th place/Indonesia.

At least 500 male and 400 female players were registered in a short period to establish the federation, including 20 players in the UAE modern pentathlon national teams.

At the local level

UAE MP Federation organized many sports events in the modern pentathlon sport, including:

- 01** Organizing 2 festivals around the world for the Laser Run competition – City Tour (running and laser pistol shooting), under the supervision of the International Federation.
- 02** Organizing sports caravan events in Dubai, organized by Dubai Police and organizing laser pistol shooting competition.
- 03** Organizing the Arab Scout Camp event with the participation of 3000 participants.
- 04** Organizing an international coaches course – Level1 - with the participation of 30 coaches in Dubai, June 2023.
- 05** Organizing a course for local referees and coaches for physical education, 50 coaches and referees.
- 06** Visits to schools, organize festivals - Laser Run competitions, and spread the game among school students.

At the level of protocols and signing Memorandums Of Understanding

Signing of a number of memorandums of understanding and cooperation between UAE Modern Pentathlon Federation and various bodies inside and outside UAE, including:

- 01** Memorandum of understanding with the Egyptian Federation of Modern Pentathlon.



- 02** Memorandum of understanding with the Saudi Modern Pentathlon Federation.



03 Memorandum of understanding with the UAE Fencing Federation

04 Memorandum of understanding with the Kuwaiti Federation of Modern Pentathlon.



05 Memorandum of understanding with the Zayed Higher Organization for People of Determination.



- 06** Numerous memorandums of understanding with a number of sports federations that serve the sport of modern pentathlon.
- 07** Signing a memorandum of understanding with the Emirates Obstacles Association and forming a Special Obstacles Committee.
- 08** Signing a memorandum of understanding with the Department of Education and Knowledge, to introduce Modern Pentathlon in sports schools.

VISION AND GOALS OF UAE CANDIDATE DR. HUDA AL MATROOSHI

For the Development of Modern Pentathlon

Vision:

Dr. Huda Al Matrooshi , aims to elevate the UAE's standing as a global leader in modern pentathlon through innovation and sustainability. She also seeks to host major international events, leveraging the UAE's excellent sports facilities and world-class infrastructure, positioning the country as a premier sports and tourism destination.

Goals:

- ▶ Hosting international events such as World Championships, continental and Olympic games.
- ▶ Enhancing sports infrastructure for major International Federation tournaments.
- ▶ Empowering women and youth by increasing their participation.
- ▶ Implementing modern technologies to enhance competition and organization.
- ▶ Strengthening international relations and exchanging expertise.